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                                               PROTOKÓŁ  NR  13 /2007 
                                 XIII Sesji Rady Gminy Perzów 
                                    w dniu 22 listopada 2007r. 
                                      w godz. 13.00 do 16.00 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów  
Zdzisław Burzała. Powitał radnych, Panią Wójt, Zastępcę Wójta  
Panią Skarbnik,  pracowników Urzędu Gminy i sołtysów.  
Stwierdził obecność 14 radnych. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
 
1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ceny skupu Ŝyta za podstawę obliczania  
podatku rolnego.  

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie 
     w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego , 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia  , a 
takŜe wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego. 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia o obowiązku złoŜenia oświadczeń 

lustracyjnych. 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości 

gruntowej. 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Perzów uprawnień  
      do ustalania wysokości cen i usług za korzystanie z obiektów i urządzeń 
      uŜyteczności publicznej będących własnością Gminy Perzów. 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości  
      od PKP Zakład Gospodarowania Nieruchomościami w Ostrowie Wielkopolskim. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawieranie umów najmu na czas 
nieokreślony nieruchomości lokalowych. 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania, zamiany i obciąŜania 

nieruchomości gruntowych i lokali  oraz ich wydzierŜawiania lub najmu  
     na okres dłuŜszy niŜ  trzy lata.  
 
15. Wolne głosy i wnioski. 

 
 

Radni nie wnieśli wniosku o zmianę porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z XIII Sesji bez odczytania. 
 
 

2. Interpelacje. 
 
Radny Kłodnicki – pyta o kiedy będą naprawiane dziury  na drogach 
gminnych, bo właśnie jest odpowiednia pogoda. Przypomina, Ŝe zgłaszał 
wniosek o wycięcie topoli koło przedszkola i szkoły w Perzowie.  
Taki sam wniosek złoŜył w Urzędzie Gminy Pan Dyrektor Gimnazjum. 
 
Pani Wójt – byłam umówiona na naprawę dróg z Panem Myszakowskim, 
ale on się wycofał. Będę miała spotkanie z Dyrektorem KPDM .  
Po niedzieli jest więc szansa, jeŜeli dopisze pogoda. Priorytetem jest 
droga Ligota - Zbyczyna. Otrzymaliśmy teŜ wnioski  o wycięcie drzew  
w Domasłowie i Miechowie. Zostały one przesłane do Wydziału 
Środowiska w Kępnie w celu wydania decyzji. Jestem przeciwnikiem 
wycinania drzew, ale te drzewa stwarzają niebezpieczeństwo. Będą 
decyzje powiadomię. 
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Radny Kozan – jak będzie Pani Dyrektor PZD, to czy jest moŜliwe 
naprawienie poboczy drogi Nowa Wieś  KsiąŜęca – Domasłów. 
 
Pani Wójt – rozmawiałam z Panią Dyrektor – mówi, Ŝe droga jest dobra, 
będzie natomiast problem z poboczami. 
 
Radny Ostrowski – zgłasza, Ŝe w Turkowach koło Pana Pecyny  nie 
świeci się lampa. Pyta o przejazd kolejowy w Turkowach. Czy PKP płaci 
podatek. Radny prosi teŜ, aby pracownik Gminy przyjrzał się pracy Pana 
Świątka, bo nie ma właściwego sprzętu. Docierają słuchy, Ŝe Gmina 
nalicza opłaty , a Pan Świątek śmieci nie odbiera. Na odcinku Perzów-
Turkowy Pan Świątek nie odbiera śmieci. 
 
Pani Wójt – lampę zgłosimy. Pani Skarbnik mówi, Ŝe PKP płaci, przejazd 
jest droŜny. Płacą podatki, sprawa jest załatwiona. Z Panem Świątkiem 
będę rozmawiała o tym problemie. 
 
Pan Przewodniczący – pyta o piece w Przedszkolu w Słupii. Czy coś 
zostało zrobione. 
 
Pani Wójt – z inicjatywy Pani Dyrektor przyjechał zdun, wyczyścił piece, 
wystawił zaświadczenie, Ŝe są sprawne. 
 
Pani Kosińska – zaprzecza, mówiąc, Ŝe w dalszym ciągu piece  
nie działają jak powinny. 
 
Pani Wójt – w ubiegłym roku znacznie podwyŜszyliśmy kominy, ale skoro 
nie zdaje to egzaminu, trzeba pomyśleć co dalej. Najlepsze byłoby 
centralne. JeŜeli Rada zabezpieczy w budŜecie środki na ten cel, 
zrobimy to. 
 
Przewodniczący Rady – jaki moŜe być koszt tej inwestycji. 
 
Pani Wójt -  20.000 zł. Ale kiedy wcześniej była o tym mowa Rada  
nie zgodziła się na taki wydatek. 
 
Pan Przewodniczący – kiedyś były wnioski o drogę do Przedszkola  
w Słupii – teraz nie ma juŜ uwag. Co się dzieje? 
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Radny Krzywiecki – jest wdzięczny Przewodniczącemu  
za zainteresowanie problemami Przedszkola i drogi. Przyznaje, Ŝe 
droga jest dalej nie zrobiona, a co do ogrzewania – musi być 
centralne, bo remonty nie zdają egzaminu. Stwierdza, Ŝe moŜe byłoby 
to moŜliwe przy udziale Gminy i sponsorów. 
 
Pan Przewodniczący – co do drogi – kiedyś padł wniosek  
o utwardzenie nawierzchni kamieniem. Kamień jest przywieziony, leŜy 
około roku i „koczuje”. Mieszkańcy nie chcą tego zrobić ? 
 
Radny Krzywiecki – mieszkańcy płacą podatki i uwaŜają, Ŝe powinna 
to zrobić Gmina. 
 
Pan Przewodniczący – mija rok naszego urzędowania. Mam pytanie 
do Pani Wójt: o ile wzbogaciliśmy  budŜet Gminy o środki 
pozabudŜetowe ( dotacje unijne)? 
 
Pani Wójt w odpowiedzi na zapytanie przedstawia strukturę 
pozyskanych środków. Głównie są to środki pozyskane na oświatę  
i współpracę z  gminami Drebber i Erdıtelek. 
 
Pan Przewodniczący – przyznaję, Ŝe te środki jakieś były.  
Ale ja pytam o twarde granty. 
 
Pani Wójt – przyjedzie specjalista z Urzędu Marszałkowskiego  
i w dniu 3.12.2007 w godzinach od 10.00 – 14.00 przedstawi 
problematykę pozyskiwania środków, abyście mieli świadomość.  
Pan Przewodniczący  powinien wiedzieć, Ŝe w tym roku  Ŝadna gmina 
w Polsce nie pozyskała środków. Proszę radnych o udział  
w szkoleniu. My się przygotowujemy – mamy projekt na rozbudowę 
kolektora. Jak będą moŜliwości, będziemy składać wnioski. 
 
 
 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
Pani Wójt przedstawiła Radnym treść sprawozdania (stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Pan Przewodniczący – pyta o dzień obchodów Święta Niepodległości 
w Gminie Perzów, które miały miejsce 9.12.2007r. Stwierdza, Ŝe nie 
brał w nich udziału. Pyta Panią Wójt czy  uczestniczyła w obchodach? 
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Pani Wójt – zarzuca Przewodniczącemu, Ŝe pytanie jest prowokujące. 
 
Pan Przewodniczący – potwierdza, Ŝe tak. 
 
Pani Wójt – odpowiada, Ŝe była 

 
Pan Przewodniczący -  zapytał ilu radnych i sołtysów było obecnych 
na akademii. Stwierdza, Ŝe 5 - jedynie 30%  radnych. Stwierdza , 
Ŝe temat ten był kwestią sporną między nim, a Panią Wójt. Podkreśla, 
Ŝe był przeciwny temu, bo uwaŜa, Ŝe 11 listopada, to 11 listopada. 
   
Radny Kozan – nie zgadza się z  Przewodniczącym Rady, bo 
akademia ta była głównie przeznaczona dla dzieci i młodzieŜy. Gdyby 
akademia była w niedzielę – to tyle młodzieŜy nie byłoby obecnej. 
Podkreślił  teŜ  wystąpienie Pana Gawlika na uroczystości – jego 
wymowę.  
 
Pan Przewodniczący – zdania są podzielone. Ja nie neguję tej 
uroczystości – Ŝe coś było źle.  MoŜe ktoś posądzi mnie o złośliwość, 
Ŝe nie przyszedłem – moŜe tak , ale ja w ten dzień pracowałem. 
UwaŜam tutaj za nieczyste zagranie Pani Wójt, która nagle 
przypomniała sobie, Ŝe moŜe Przewodniczący Rady mógłby wygłosić 
jakieś okolicznościowe przemówienie, gdzie na doŜynkach takiego 
pytania nie dostałem,  nie udzielono mi głosu. Nie mogłem skierować 
słowa do rolnika.  
Przewodniczący przyznaje rację Radnemu Kozanowi, Ŝe wystąpienie 
Pana Gawlika to była Ŝywa historia, ale uwaŜa, Ŝe byłaby ona tak 
samo Ŝywa w  niedzielę. Przyznaje mu teŜ rację, Ŝe było duŜo ludzi, 
ale uwaŜa, Ŝe byli tam oni przywiezieni  trochę na siłę, bo to było  
w godzinach pracy i nauki. Przewodniczący stwierdza, Ŝe to mu trąci 
trochę starym systemem, kiedy to ludzi tak woŜono na 1 Maja. 
 
Radny Kozan wyraŜa ostry sprzeciw na słowa Przewodniczącego. 
Radny Krzywiecki równieŜ  wyraŜa oburzenie. 
 
Radny Krzywiecki  - uwaŜa, Ŝe Święto Niepodległości jest tak waŜnym 
świętem, Ŝe chociaŜ jego obchody wyznaczono na dzień 9 listopada, 
to nie  naleŜało się na nie obraŜać. Na obchody tak waŜnego święta 
nigdy nie ma nieodpowiedniego dnia – mówi Radny. Ja straciłem cały 
dzień pracy, ale wziąłem udział. Połączyłem  uroczystość z rocznicą 
mordu w Katyniu i Miednoje. 
 



 6 

W przyszłym roku święto przypada we wtorek – dzień wolny od pracy. 
Nie będzie sporu. Chylę czoło przed Panem Gawlikiem, który dał nam 
lekcję historii. Szanowna Pani Wójt i Panie Przewodniczący, Ŝyjemy  
w czasach kompromisu. Macie nas – jak są kwestie sporne , 
rozmawiajcie z nami. 
 
Radny Kurzawa – Pan Przewodniczący przewodniczy Radzie  
i powinien reprezentować Radę, a przedstawia na Radzie swój 
indywidualny pogląd. 
 
Radny Krzywiecki – Pan jest Przewodniczącym Rady , a w niedzielę 
mógł Pan uczcić święto prywatnie. 
 
Radny Zając – oświadcza, Ŝe pracował i nie mógłby być z tego 
powodu takŜe w niedzielę. 
 
Radny Pietrus – jeŜeli Pan Przewodniczący ma urazy do Pani Wójt, to 
niech Pan to załatwi w biurze. Osobiste urazy nie powinny być 
tematem sesji. Popieram Radnego z Domasłowa, pomimo, Ŝe nie 
mogłem przyjechać. Nie Ŝyczę sobie, aby takie urazy powstawały  
na forum sesji. 
 
Pani Wójt – termin 9 listopada został ustalony z dyrektorami, aby 
udział wzięły dzieci i miały lekcję historii – tym bardziej, Ŝe był Pan 
Gawlik. Byłam zszokowana frekwencją. Nikt się nie spodziewał 
wystąpienia Pana Gawlika. Zrobił to spontanicznie. Dzieci słuchały  
i była to dobra rzecz. W przyszłym roku moŜemy to zrobić w dzień 
wolny od pracy. Samorządy róŜnie podchodzą do tematu. Jedni robią 
w niedzielę inni nie. 
 
Pan Przewodniczący na wniosek Radnych ogłosił krótką przerwę. 
 
 

 
5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Pan Przewodniczący otrzymał i odczytał Radnym pismo podpisane 
przez Naczelnika Urzędu Skarbowego, dotyczące oświadczeń 
majątkowych. 
Uczestniczył w spotkaniu w sprawie hydroforni  w Trębaczowie. Pan 
Przewodniczący apeluje w związku z tym do Radnych, aby podeszli 
zdecydowanie do rozwiązania problemu. 



 7 

Następnie poinformował, Ŝe brał udział w podsumowaniu kontroli RIO 
w Urzędzie Gminy. Byłem zaskoczony – mówił Pan Przewodniczący – 
bo nigdy nie brałem w takiej kontroli udziału. Protokół jest obszerny 
ma 190 stron, jest sporo zastrzeŜeń. Jest 66 punków, które były 
przedmiotem kontroli. 
 
Pani Wójt – Pan Przewodniczący ma rację, bo Pani Przewodnicząca 
mówiła, Ŝe moŜemy się spodziewać 66 zaleceń. 
 
Pani Sekretarz – obecność Pana Przewodniczącego  
i Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej była na wniosek kontrolujących. 
 
Pan Przewodniczący – protokół widziałem tylko raz. Będą zalecenia, 
będą moŜe bardziej czytelne. W związku z tym będzie trochę pracy. 
 
Pan Przewodniczący brał udział w uroczystości  pasowania na ucznia 
w Szkole Podstawowej w Miechowie oraz w otwarciu Ratusza  
w Kępnie. 
 
 
6.   Podjęcie uchwały w sprawie: podatku od nieruchomości  
na 2008r. 

 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
 
7.  Podjęcie uchwały sprawie: określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
13 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 1 radny wstrzymał się  
od głosu. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
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8.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ceny skupu Ŝyta  
za podstawę obliczania podatku rolnego. 
   
Głos zabrała Pani Bernadeta Urbańska. Wyjaśniła, Ŝe obniŜenie stawki 
podatku  spowoduje obniŜenie subwencji dla Gminy. Wiadomość tę 
uzyskała  
od pracowników Urzędu Miasta i Gminy w Sycowie. W związku z tym 
pragnie tą informację szczegółowo zweryfikować i prosi Radnych  
o zwłokę w podjęciu uchwały aŜ do kolejnej sesji. 
 
Radny Stodolski – pyta co to  znaczy, Ŝe rolnik jest przedsiębiorcą. 
 
Pani Urbańska – definicja mówi, Ŝe jest to rolnik, który jest producentem 
 i sprzedaje swoje towary. 
 
Radny Kozan – czy my musimy przyjąć stawkę GUS. 
 
Pani Urbańska – proponuje się na razie wstrzymać. 
 
Radna Gawlik – odkładamy ten punkt na kolejną sesję. 
 
Pani Wójt – uwaŜam, Ŝe jest to wskazane. Planujemy sesję  
do 15.12.2007r. Będziemy pisali do Ministerstwa  o wyjaśnienie.  
To jest powaŜna sprawa. 
 
Pan Przewodniczący podsumowując stwierdza, Ŝe jest to wniosek 
daleko idący. Prosi radnych o głosowanie, czy podjęcie uchwały ma być 
przełoŜone na następną sesję. 
 
14 radnych głosowało za wnioskiem. 
  
 
 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie podatku od posiadania psów. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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10.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień przedmiotowych  
od podatku od nieruchomości. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ustalonej 
opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego  
w prawo własności w odniesieniu do nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Perzów. 
 
 
Przyjęto w projekcie uchwały stawkę bonifikaty w wysokości 80%. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
13.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta 
Gminy. 
 
Radny Ostrowski – zaproponowałem ostatnio stawkę 4.000 zł.  
Na wniosek zainteresowanej i po moich przemyśleniach uznaliśmy, Ŝe 
stawka jest za wysoka i za bardzo obciąŜa budŜet. Proponuję więc  
3800 zł płaca zasadnicza brutto, dodatek funkcyjny 1200 zł. 
 
Radny Kłodnicki – ja równieŜ uznałem, Ŝe 7160 zł. byłoby za wysoko, 
więc zgadzam się z Radnym Ostrowskim. 
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Przewodniczący Rady  – po propozycji Pana Ostrowskiego byłoby to  
940 zł. brutto. Czy Pan Ostrowski podtrzymuje 300 zł. brutto? 
 
Radny Ostrowski – podtrzymuję. 
 
Radny Pietrus – miałem propozycję na komisji, aby Wójt był równo 
traktowany na poziomie Gminy Rychtal i Gminy Bralin. Gdyby było  
na podstawie Gminy Bralin i Rychtal – byłoby sprawiedliwie.  
Na spotkaniach z wójtami Pani Wójt nie musiałaby wstydzić się 
wynagrodzenia. Ile to wyniesie po propozycji Pana Ostrowskiego? 
 
Pani Skarbnik – 6800 zł. 
 
Pani Wójt – czuję się z tego powodu niekomfortowo. TeŜ uwaŜam, Ŝe 
było za wysoko. Nie chcę, aby ludzie myśleli, Ŝe jestem pazerna. 
Poprosiłam Pana Marka  -  z racji, Ŝe był inicjatorem tej kwoty  
o sprostowanie. 
 
Radny Krzywiecki – mam nadzieję, Ŝe ta podwyŜka nie jest 
rozrzucaniem pieniędzy, ale zapłatą za pracę. KaŜda podwyŜka  
w zakładzie mniejszym czy większym jest poparta wynikami w pracy  
i  powinna motywować do dalszej pracy. 
 
Pan Przewodniczący  - pyta czy są na to pieniądze w budŜecie. 
 
Pani Skarbnik – muszą być, ale waŜne jest od kiedy. Trudno, Ŝeby Rada 
uchwalała podwyŜkę dla Wójta, a nie było na to środków. 
 
Pan Przewodniczący – jest jeszcze pytanie od kiedy. 
 
Radna Gawlik – od 1 października 2007 r. 
 
Pan Przewodniczący – mam pytanie do Pani Sekretarz. Ile dostała Pani 
środków na płace w swoim referacie , na ile osób , ile, jak to wygląda? 
 
Pani Wójt – Panie Przewodniczący, jeśli chodzi o podwyŜki, ja 
odpowiem, ja jestem kierownikiem Urzędu. Kwota podwyŜek to była 
1,9%, dzięki Ŝyczliwości radnych mogły to być podwyŜki większe.  
Jak przejęłam stanowisko Wójta podwyŜszyłam pensje 4 najniŜej 
zarabiającym osobom, bo jak zobaczyłam ile zarabiają ludzie było mi 
głupio.  O ostatnich podwyŜkach podjęłam decyzje samodzielnie.  
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JeŜeli chodzi o kierowników referatów to przyznałam im podwyŜki, aby to 
było naprawdę sprawiedliwie. Chcę, aby wykształceni pracownicy czuli 
się docenieni. Wiecie przecieŜ jaka jest sytuacja na rynku pracy.  
Ja jako Wójt przeŜywam bardzo takie rzeczy i chcę, aby wszystko było 
jak naleŜy. Nie ukrywam, Ŝe od 1 grudnia będę chciała podnieść 
wynagrodzenia jeszcze dwóm osobom. Zapewniam, Ŝe dzielimy dobrze  
i dbamy o pracowników. W grudniu podejmę jeszcze decyzję  
po szczegółowej analizie funduszu płac.  
 
Pan Przewodniczący – nie otrzymałem jeszcze odpowiedzi od kiedy te 
podwyŜki zostały przyznane. 
 
Pani Wójt – od 1 lipca, wynosiły one 5 %. Ja jednak zróŜnicowałam ich 
wysokość. Były większe i mniejsze, ale nie przekraczając tego , co Rada 
przyznała. Imiennie nie będę mówiła, moje są zawsze w BIP. Komisja 
Rewizyjna moŜe zawsze przyjść sprawdzić. 
 
Pan Ostrowski – proszę, abyśmy nie dyskutowali. Wójt nie będzie 
pracował za 2500 zł. 
 
Pan Przewodniczący – dla Wójta wynagrodzenie reguluje 
rozporządzenie, więc taka stawka jest niemoŜliwa. W kwestii 
wynagrodzenia nauczycieli teŜ są duŜe braki i na to teŜ musimy znaleźć 
środki. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały ( 3800 zł. płaca zasadnicza brutto, 
dodatek funkcyjny 1200 zł. brutto) Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 13 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały, 1 radny głosował przeciw. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pani Wójt – dziękuje Radzie Gminy za podjęcie uchwały. Po wyborach 
miałam duŜą satysfakcję dzięki otrzymanemu poparciu. Teraz teŜ 
otrzymałam pozytywny impuls. Panie Przewodniczący jesteśmy  
do wzajemnej współpracy. Jestem otwarta i Ŝyczliwa. Nie wiem z czego 
wynika niechęć do mnie, przecieŜ Pan starował  z mojego komitetu. 
Mam nadzieję, Ŝe od teraz będziemy juŜ współpracować. 
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14.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu Gminy na 2007 r. 
Uchwałę omówiła Pani Skarbnik. Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
15.  Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów  
w Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością pod nazwą 
„Oświetlenie Uliczne i Drogowe” z siedzibą w Kaliszu. 
 
Pan Nawrot ( Sołtys Turkowy) – czy jest moŜliwość zainstalowania lampy 
w moim kierunku. 
 
Pani Wójt – uwzględnimy w planie budŜetu. 
 
Pan Nawrot – w tej chwili wygląda, jakby ktoś o mojej posesji zapomniał. 
 
Pan Przewodniczący – pytanie jest czy jest doprowadzona właściwa 
linia. To jest kosztowne. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
16. Wolne głosy i wnioski. 
 
Radny Stodolski – na drodze Perzów-Brzezie jest znak zakaz wjazdu  
z wyjątkiem dojazdu do posesji. Czemu to ma słuŜyć. 
 
Pani Wójt - chodzi przede wszystkim o Pana Przybylskiego, aby nie 
zniszczył nam drogi. 
 
Radny Pietrus – na komisji zgłaszałem wniosek o znak zakazu 
zatrzymywania się w Trębaczowie na odcinku od sklepu środkowego  
do straŜnicy po prawej stronie. PoniewaŜ jest tam „Beczułka”  
i zatrzymuje się tam duŜo samochodów. Wnioskuję więc, aby chociaŜ 
jedna strona była przejezdna. 
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Pani Wójt – rozmawiałam z Panią Dyrektor PZD. Znak będzie ustawiony. 
 
Radny Krzywiecki – kolega Stodolski zgłaszał przegląd  studzienek.  
Nie chciałbym, aby doszło do sytuacji, jaka miała miejsce u Państwa 
Brylskich. Studzienka zalała im całe podwórko. Zgłaszałem do Urzędu 
Gminy. Okazuje się, Ŝe temat znają. Rów był pusty, a woda fontanną lała 
się ze studzienki. Brylscy planują połoŜyć na wiosnę kostkę brukową. 
Jak zostanie ona zniszczona wystąpią o odszkodowanie. 
 
Pani Wójt – podobny problem był w Perzowie koło Tymów i Zapolnego. 
Umiejscowiliśmy tam 3 studzienki. Droga uszkodzona zostanie 
naprawiona. Pan Dyla i Paprocki mają tam pojechać i ustalić sposób 
usunięcia problemu. 
Będzie kratka chłonna koło weterynarii. W Perzowie montowane jest 
lustro na skrzyŜowaniu do Miechowa. 
 
Pani Gawlik – Pani Wójt mówiła, Ŝe będą naprawiane dziury na drogach. 
Kto te dziury inwentaryzuje. Pracownicy Urzędu? 
 
Pani Wójt – mamy wszystko zinwentaryzowane. 
 
Radna Gawlik – czy moŜna zaprosić na komisje Dyrektorów Szkół, aby 
przedstawili nam sprawozdanie z działalności. 
 
Radny Pietrus – czy jest moŜliwość nawiezienia kamienia przy Panu 
Kozłowskim. II transport kamienia koło Pana Krzywieckiego od strony 
lasu na mostku.  
 
Pani Wójt – była równiarka, wtedy nie padało, ale później zaczęło padać. 
Nikt nie przewidzi pogody. Jeden transport moŜna przywieźć. 
 
Radny Kłodnicki – pyta czy dach w Przedszkolu w Perzowie podlega 
jeszcze gwarancji. 
 
Pani Wójt  - Pan Lentka zobowiązał się, Ŝe to naprawi. Sprawdzimy to. 
 
Radny Kłodnicki – Pani Dyrektor kazała wywieźć plac zabaw przy 
Przedszkolu w Perzowie na złom. Ja go trochę naprawiłem. Czy moŜna 
dzieciom na Mikołaja kupić jakiś nowy element. 
 
Pani Wójt – Pani Dyrektor zadecydowała. Kupiliśmy wcześniej po 
jednym elemencie dla przedszkoli w Turkowach i Perzowie. 
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Radny Bagiński – pyta co zakupem agregatu. 
 
Pan Mega – opinię w sprawie agregatu przygotował Pan Pietzonka. 
( Pan Mega odczytał opinię. W załączeniu.) Agregat musi być 145 KW, 
aby zabezpieczyć ewentualną awarię. 130-200 KW to najlepszy 
przedział) UŜywany agregat kosztuje w granicach 50.000 zł. 
 
Radny Wodziak – czy do bloków w Ludwiczynie moŜna zrobić zjazd 
asfaltowy? 
 
Pani Wójt – byłoby to moŜliwe, ale wiosną przy okazji remontu drogi  
w Domasłowie. 
 
Pan Nawrot – wnioskuje o lustro w Turkowach oraz o wykonanie 
przejścia dla pieszych koło kościoła w Turkowach. 
 
Pani Wójt – zapewnia, Ŝe będzie, ale w przyszłości. 
 
Przewodniczący wobec braku dalszych wniosków, podziękował radnym 
za przybycie i zamknął obrady XIII Sesji Rady Gminy Perzów.  
 
 
Protokół spisała: Joanna Bednarek 
 
 
 
 


